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安装

LED
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LED Canopy Series

1):Junction box美国标准接线盒

2):Pipe四分管 3):Hook挂钩
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LEDYZ40W001

LEDYZ85W001

1.将EVA泡棉贴到配件A上，再用4颗紧固件将配件A固定于承载物体面;

2.灯具上的挂钩吊在配件A上，如图2所示，然后接线;

3.将接线端子塞进接线盒，配件A外侧卡在配件B下方，如图3箭头所示;

4.两颗紧固件穿过灯具孔眼顶到配件A,将灯具给予固定。并在灯具与承载物体面之间打上玻璃胶密封。

*使用紧固件前,可将紧固件表面涂适量厌氧胶,确保不因外界环境变化使紧固件松弛。

1. Stick EVA foam to template A, then fix template A on the wall with the 4 bolts (Picture 1).
2. Hang the hook on the template(A), as picture 2 shown, and then connect the wires.
3. Push the terminal blocks into the junction box, lock the outboard of template A into     
    the place under B (as picture 3 shown by the arrow). 
4.�Secure the fitting to template A through the two side holes (Picture 4) with the 2 bolts.
����Apply caulk or RTV to sides of fixture where it meets the wall.
*Better to swear some anaerobic adhesive on the bolts before using.
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